
Zápisnica č. 2/2011 

z  porady vedenia STU s dekanmi fakúlt STU dňa 21. 2. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Ján Kaluţný, Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár, Anton 

Gatial (prodekan FCHPT), Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Gabriel Juhás, 

Ľubica Vitková, Jozef Peterka (prodekan MTF), Miloslav Štujber, Martin Šulaj 

 

Neprítomný:  Ľubomír Šooš 

 

 

Program: 

Kontrola plnenia úloh 

1. Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 

2. Nová web stránka STU (prof. Petráš) 

3. Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úloţiska CRZ STU v EIS STU (pror. Finka) 

4. Informácia  o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 2010 (doc. Redhammer) 

5. Rozličné 

 

Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 

1) Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 

2) Redizajn internetovej stránky STU (prof. Petráš) 

3) Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úloţiska CRZ STU v EIS STU (pror. Finka) 

4) Informácia  o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 2010 (doc. Redhammer) 

 

 

K bodu 1 Výročná správa STU 2010 (prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: Podal informáciu o stave prípravy Výročnej správy STU za rok 2010. 

Uviedol, ţe je potrebné upraviť štruktúru VS tak, aby bola v súlade 

s poţiadavkami MŠ SR a niektoré tabuľky sa preto musia ešte upraviť. Plán 

je, ţe Výročná správa o činnosti STU za rok 2010 by mala byť prerokovaná 

v AS STU dňa 7.3.2011. 

Dekan SvF  

STU Kopáčik: 

Uviedol, ţe zo SvF STU písomnou formou dodajú pripomienky k niektorým 

číselným údajom v tabuľkách správy. 

 

Stanovisko KR STU č. 1/2/2011 

KR STU berie na vedomie informácie o stave prípravy Výročnej správy STU za rok 2010. 

 

 

K bodu 2 Nová web stránka STU (prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: Písomne aj ústne informoval o zmene web stránky STU. Účelom redizajnu 

bolo predovšetkým skvalitnenie prístupnosti internetových stránok v zmysle 

zákona č. 570/ 2009 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 275/2006 Z. z. 

o informačných systémoch verejnej správy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov, ako aj Výnosu č. 312/2010 Z. z. o 

štandardoch pre informačné systémy verejnej správy.  
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Stanovisko KR STU č. 2/2/2011 

KR STU berie na vedomie informácie o redizajne web stránky STU. 

 

 

K bodu 3 Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úložiska CRZ STU v EIS STU 

(pror. Finka) 
  

Pror. Finka: 

 
Dekan SvF 

STU Kopáčik: 

Uviedol, ţe zo SvF STU písomnou formou dodajú vecné pripomienky týkajúce sa 

Magionu ako aj iných vecí s týmto súvisiacich. 

Dekan FEI 

STU Juhás: 

Opýtal sa, odkedy to bude reálne fungovať. Odpovedal pror. Finka: 

Uviedol, ţe momentálne uţ nič nebráni vloţeniu zmluvy do úloţiska CRZ STU na jej 

zverejnenie v zmysle platného zákona. 

 

Stanovisko KR STU č. 3/2/2011 

KR STU berie na vedomie Metodický pokyn na ukladanie zmlúv do úloţiska CRZ STU v EIS 

STU s pripomienkami. 

 

 

K bodu 4 Informácia  o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 

2010 (doc. Redhammer) 
  

Doc. 

Redhammer: 

Písomne aj ústne informoval, ţe vo všeobecnej výzve VV 2010 vyhlásenej 

Agentúrou na podporu výskumu a vývoja bolo podaných za STU ako 

hlavného riešiteľa/ţiadateľa 89 projektov a za STU ako spoluriešiteľa 48 

projektov. Po vyhodnotení týchto návrhov bolo Agentúrou na podporu 

výskumu a vývoja schválených iba 19 projektov za STU ako hlavného 

riešiteľa/ţiadateľa a za STU ako spoluriešiteľa tieţ 19 projektov. Budeme 

poţadovať, aby agentúra riešila nesúmerateľnosť hodnotení projektov, ktorá 

je čiastočne dôvodom neúspechu STU. 

 

Stanovisko KR STU č. 4/2/2011 

KR STU berie na vedomie informácie o schválených projektoch APVV Verejná výzva VV 

2010. 

 

 

K bodu 5  Rozličné 
 

1) Prof. Janíček: 

Informoval o troch havarijných situáciách na STU. Jedná sa o elektrické rozvody 

v budove na Pionierskej ulici a na SjF STU a zatekajúce strechy na objektoch STU 

v Gabčíkove a telocvični v Mlynskej doline. Dal urobiť expertízu elektrických rozvodov 
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v uvedených budovách, ktorá potvrdila porušenie noriem STN. Na zatekajúce strechy 

pripraví odborný posudok prof. Oláh zo SvF STU čo najskôr. Budú pripravené všetky 

podklady pre projekty ale havarijné situácie bude investične riešiť uţ nové vedenie STU. 

 

Prof. Peterka: 

Poznamenal, ţe prakticky všetky staré budovy na STU nevyhovujú normám vo 

vybraných  smeroch. 

 

Dekan SvF STU Kopáčik: 

Uviedol, ţe tieto body zrejme nevyriešime v tomto prechodnom období. Do budúcnosti 

je potrebné zadefinovať, čo je havarijná situácia a na tento účel musíme zriadiť osobitnú 

komisiu odborníkov. Je potrebné vytvoriť metodiku. 

 

2) Prof. Janíček: 

Informoval o stave s verejným obstarávaním na STU. Okrem kapacít, ktoré sú na 

rektoráte STU bola vybraná externá firma na výkon a  posudzovanie verejných 

obstarávaní, aby sme to časovo zvládali. Všetky VO odchádzajúce na ASFEU by mala 

skontrolovať táto firma (v prípade, ţe ich sama nerobila). Cieľom je predchádzať 

nedostatkom vo VO, ktoré sa v minulosti pomerne často objavovali. 

 

Uznesenie KR STU č. 1/2/2011 

KR STU ukladá predloţiť zoznamy a finančné objemy všetkých zmlúv, ktoré boli na 

fakultách podpísané do 31.12.2010 a rovnako aj všetkých verejných obstarávaní, ktoré boli 

ukončené do 13.2.2011 vrátane zápisu z komisie, ktorá vyhodnocovala VO. Týka sa to hlavne 

tých, kde sa jedná o finančné krytie z Fondu reprodukcie STU. 

Z: Dekani fakúlt STU a riaditelia súčastí STU 

T: 25. 2. 2011 

 

3) Prof. Janíček: 

Informoval o prioritách STU v investičnej oblasti, ktoré boli odoslané na MŠ SR 

v poradí: budova FIIT STU, rekonštrukcia ŠD Mladosť (1 pavilón) a Ľahké laboratóriá 

na MTF v Trnave. Ohľadom financovania stavby FIIT bol odoslaný list na MŠ SR ako aj 

premiérke vlády SR. Celý projekt FIIT bol postavený iba na hrubú stavbu. V pondelok 

28.2.2011 bude mimoriadne rokovanie vedenia STU o financovaní stavby FIIT STU za 

účasti dekana FIIT. 

 

Dekan FIIT Molnár: 

Financie získané z MŠ SR nepokryli celú výstavbu novej budovy. Zostáva stále 

nevyriešené financovanie interiérov. Napriek tomu vyjadril predpoklad, ţe nový 

akademický rok začne fakulta v novej budove. 

 

4) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o rokovaní AS STU, ktoré bude 7.3.2011. V programe bude Výročná správa 

STU za rok 2010, bude prerokovaný aj návrh na úpravu počtu členov AS STU nakoľko 

aj hodnotiaca správa EUA odporučila racionalizovať tieto štruktúry. 

 

5) Kvestorka STU Žideková: 

Informovala o stave delenia dotácie na rok 2011. Podľa neoverených správ MŠ SR 

údajne zmenilo metodiku delenia dotácie, dodnes však nemáme o tom oficiálnu 

informáciu. 
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6) Prodekan MTF STU Peterka: 

Vyslovil poţiadavku na urýchlenie verejných obstarávaní hlavne vo veciach týkajúcich 

sa projektov CE. 

Odpovedal prof. Janíček: Zatiaľ nedostal oficiálne poţiadavky na pripravenie VO zo 

strany MTF STU v Trnave. 

 

7) Dekan FEI STU Juhás: 

Zaujímal sa, kedy bude menovaný nový rektor STU, lebo viaceré veci sú dovtedy 

utlmené resp. zastavené. 

Odpovedal doc. Redhammer: Termín nie je zatiaľ známy, záleţí od prezidenta SR. 

 

8) Dekanka FA STU Vitková: 

Informovala KR STU, ţe bola úspešne zavŕšená nostrifikácia diplomov zo ŠP 

architektúra a urbanizmus na úrovni EÚ. 

Pani dekanke všetci členovia KR STU zablahoţelali k tomuto významnému úspechu. 

 

9) Dekan FIIT STU Molnár: 

Opýtal sa, čo na STU podnikáme v oblasti novely zákona o vysokých školách. 

Odpovedal pror. Kaluţný: Na rektorát neboli doručené ţiadne námety z fakúlt STU 

okrem Ústavu manaţmentu. Vedenie STU poslalo návrhy týkajúce sa nového zákona na 

Radu VŠ ako aj cez SRK. Zatiaľ nemáme ţiadnu odozvu, čo sa s nimi stalo. 

 

10) Prorektor Kalužný: 

Informoval, ţe bol odoslaný list ohľadom akreditácií ŠP, ktorým končí doba platnosti 

skôr. Upozornil, ţe akreditačné konanie trvá pribliţne 1 rok a musí byť ukončená 

najneskôr 2 mesiace pred prijímaním prihlášok na príslušný stupeň štúdia. Ak sa to načas 

nestihne, fakulta nebude môcť prijímať študentov na príslušný ŠP. Akreditácia 

študijných programov musí byť ukončená pre Bc. štúdium do 21.9. a pre Ing. resp. PhD. 

štúdium do 31.3. 

 

 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. – vedúci úradu rektora STU 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

prof. Ing. Jozef PETERKA, PhD. – prodekan MTF STU 

 

 

prof. Ing. František JANÍČEK, PhD. – za vedenie STU 

 

 

 

prof. RNDr. Ján KALUŢNÝ, PhD., zástupca štatutára STU 

 


